



聖公會荊冕堂葵涌幼稚園

S.K.H. CROWN OF THORNS CHURCH
KWAI CHUNG KINDERGARTEN

2027-2028 年度入學申請表

Application Form for Admission in the 2025-2026 School Year

此欄由本園填寫
FOR SCHOOL USE ONLY

入學日期
年 月 日

入學編號 No.

考生編號 No.
KC27

報名日期 SUBMITTED DATE		
年 Y	月 M	日 D
2026		

申請人資料 Applicant's Particulars

中文姓名： Name in Chinese		* 性別： Sex	☐ 男 M ☐ 女 F	(請貼上) 近照 RECENT PHOTO 1.5"X2"	
英文姓名： Name in English		家中常用語言： Spoken language at home			
出生日期： Date of Birth	年 月 日 Y M D	年齡： Age			
出生證明書號碼： Birth Certificate No.		出生地點： Place of Birth			
曾就讀學校： Present School		所就讀班級： Class			
住宅電話： Home Telephone					
住址： Home Address					
兄弟姊妹人數： No. of Sibling	兄 Elder Brother	弟 Younger Brother	姊 Elder Sister	妹 Younger Sister	
*報讀班別時段 (請選其中一項) Applying for Class (Select one only)	☐ 幼班 K.1 ☐ 低班 K.2 ☐ 高班 K.3	☐ 只申請上午班 Applying for A.M. Class only ☐ 只申請下午班 Applying for P.M. Class only ☐ 申請上午班或下午班皆可 Either A.M. Class or P.M. Class			

家長/監護人資料 Parent/Guardian's Particulars

父親姓名： Father's Name		職業： Occupation		電話： Tel. No.	
母親姓名： Mother's Name		職業： Occupation		電話： Tel. No.	
緊急聯絡人： Emergency Contact Person		關係： Relationship with Applicant		電話： Tel. No.	

宗教： Religion		* 曾否受洗： Baptised	☐ 是 Y ☐ 否 N	所屬教會： Name of Church	
兄姊姓名(畢業生)： Name of Graduate		畢業年份： Year of Graduation			
兄姊姓名(現讀生)： Name of Siblings (Current)		* 班別： Class		K.1/K.2/K.3 上午 AM/下午 PM	
備註： Remark					

*請在適當的□內加上✓。Please tick the appropriate boxes.

*請刪去不適用者。Delete if inapplicable.

#招生程序完畢，本校將會註銷不被取錄入學申請表。All information will be deleted after application period.

其他資料 Other Information

認識本園的途徑 How did you learn about our kindergarten/nursery school?

- | | |
|--|---|
| ☐ 親友介紹 Relative/Friend | ☐ 社會福利署/教育局 Social Welfare Department / Education Bureau |
| ☐ 本堂教友（聖公會荊冕堂） Church Members (S.K.H. Crown of Thorns Church) | |
| ☐ 網媒/網上討論區 Internet (請詳述 Please specify: _____) | |
| ☐ 傳統媒體 Traditional Media (請詳述 Please specify: _____) | |
| ☐ 講座 Seminar (請詳述 Please specify: _____) | |
| ☐ 其他 Others (請詳述 Please specify: _____) | |

注意事項 Points to Note

請填妥表格連同學生出生證明書副本；相片兩張，其中 1 張貼在報名表上；1 個已填妥學生中文姓名、地址及貼上 \$ 2.4

郵票之回郵信封（4"x9"）及報名費 \$ 40 交回本校。

Please bring along the child's birth certificate (copy only), 2 photographs (stick a photo on the application form), 1 self-addressed envelopes(4"x9") with stamps(\$2.2) and the child's Chinese name and application fee \$40.

確認 Confirmation

本人現為敝子弟遞交入學申請。本人已閱悉學校網站上所載之收生程序及個人資料收集聲明。

I submit this application for admission for the pupil. I have read and understand the application process as published in the school's website and the personal information collection statement.

本人明白表格內的資料乃作為申請服務之用，本人可以選擇是否提供表格內的個人資料，並知悉不再使用或輪候服務後，有關資料將於 3 年內全部銷毀。為與閣下保持緊密之聯繫，請確保所填寫的資料足夠聯絡及真確，以便本園可透過直接郵遞、電郵、電話或手機通訊軟件等途徑，向閣下提供有關本園動向及服務推廣等資訊，屆時將需要使用 閣下存於本園之聯絡資料與閣下通訊。

I understand that the information in the form is used to apply for the service. I can choose whether to provide the personal information in the form. I understand that the relevant information will be destroyed within 3 years after I no longer use it or wait for the service. In order to maintain relationship with you, please ensure that the information you fill in is sufficient and correct. Our school would be able to provide you with school trends and service promotion through mail, email, telephone or WhatsApp.

本人 *同意 / 不同意 接收本園的資訊。

I *agree / disagree to receive any information from the school:

家長 / 監護人簽署： _____
Signature of parents/ guardian

家長 / 監護人姓名： _____
Name of parents/ guardian

日 期： _____
Date

個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用，如未能提供相關資料，將影響批核申請程序。在未有申請人的事先同意前，我們不會向其他人士或機構披露收集得關於你的資料。申請程序完成後，所有提供資料將被銷毀。根據個人資料（私隱）條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請於辦公時間聯絡本園。

Personal data provided in this form is for processing application for kindergarten admission. If relevant data cannot be provided, it will affect the application procedure. We will not disclose your personal data collected to other persons or any external organization without your consent. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicant has the right to access, correct and update his/her own personal data. Please approach our kindergartenduring office hour for any enquiries.